
Hierbij het verzoek dit stuk door te zetten naar de commissie Samenleving. 

Bevestiging wordt op hoge prijs gesteld. 

Peggy, 

Dank voor je ondersteuning, gesprek met Gerrie Blok en de verhuurmakelaar Niels Braad van de 

verhuurder Ymere vond plaats dinsdag 12 oktober 10.00 uur. 

Dit nadat wij op 9 september 2021 aanbieding hebben gehad het Polderhuis. Steve Bikostraat 60 te 

kunnen huren. Bedrag laat ik even buiten beschouwing. 

In het gesprek 12 oktober 2021 met xxx van Stichting Ontmoet in Oost en xxx van de wijkraad 

Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer , met xx en xx van Ymere. wordt aangegeven dat Dock door de 

gemeente als mogelijke gebruiker van het Polderhuis wordt genoemd, maar zonder indicatie waar 

voor. Eindconclusie van het gesprek. Ymere weet niet wat de bedoeling van de gemeente/Dock is, 

maar gezien de bedoelingen van Stichting Ontmoet en de wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder-

Penningsveer wordt als optie genoemd Dock als hoofhuurder te zien en de beide stichtingen als 

onderhuurder. Dock/gemeente zal door Ymere worden verzocht wat de bedoeling is en dit voor te 

leggen. 

Wat betreft de beide stichtingen is dit een optie en wachten de uitkomst met verwachting tegemoet. 

Groot is onze verbazing als in het Haarlems Weekblad, van heden, 14 oktober blijkt dat, zie 

Raadsinformatiebrief van 12 oktober 2021 van Meijs en de beleidsmedewerker xx, Dock noemt als 

aanbieder om als Hoofdhuurder op te treden en de Huiskamer van Oost te faciliteren als 

onderhuurder. 

Gelet op de datum van zowel ons gesprek met Ymere en de datum van de Raadsinformatiebrief van 

12 oktober 2021 rijzen bij mij een aantal vragen op. Beantwoording laat ik gaarne over aan de 

betrokken partijen. 

Ben uitermate benieuwd welke partij naar mijn mening het juiste, correcte antwoord heeft. 

In afwachting, 

xx 

Vicevoorzitter Wijkraad- Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer 

Van: Peggy 

Verzonden: donderdag 14 oktober 2021 17:48 

Aan 

Onderwerp: Polderhuis 

Ho 

Wij vragen ons toch is af 

Hoe dit allemaal kan. 

Wij als stichting zijn nu al 12 jaar actief wij moeten overal voor vechten en straks ook voor de huur. 

Waar kunnen wij is als stichting een pot vinden dat wij ook is een keer rust hebben 



En ons niet druk hoeven temaken. En gewoon voor een jaar lang subsidie krijgen net als 

(dock,rebub,triple threat, nu de huiskamer) 

Of is het de nieuwe manier om via de raad gaan spellen en demonstraties houden.  

Wim ik wil jou toch even bedanken dat jij altijd ons ondersteund en al het werk deze twee maanden 

voor ons hebt gedaan.  

Vooral het gesprek dinsdag wat dus nu blijkt dat het onzin was.  

Grt peggy 


